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Proces – verbal 
încheiat azi 16.02.2018  cu ocazia şedinţei extraordinare  

a  Consiliului  local  Icoana 
 
 

 La şedinţă participă un numar de 9 consilieri locali.  Lipseste d-ul Perieteanu Gheorghe. 

In sala de sedinta se afla si d-ul Matei Florin, consilier in cadrul comp. Financiar-contabil .            

D-na primar Ancuta Gabriela nu este prezenta la sedinta. 

 D-ul presedinte de sedinta Tanase Aniel declara deschise lucrarile sedintei . 

  D-ul secretar da citire procesului - verbal al sedintei anterioare . 

  Se supune la vot procesul - verbal al sedintei anterioare, se aproba  in unanimitate .     

 D-ul presedinte Tanase Aniel citeste  ordinea de zi : 

  1. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea bugetului  local  de venituri si cheltuieli 
pentru anul 2018 
              2. Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea  principalilor indicatori tehnico-  
economici actualizati pentru obiectivul  de investitii Servicii de proiectare faza DE si lucrari de 
executie,,Asfaltare  DC 189 Serbanesti (DJ546A) -    Floru   (DJ703) km 0+784 - km 9+070, 
comuna Icoana, judetul Olt"  
 3.    Proiect de  hotărâre cu privire la aprobarea devizului general actualizat al 
obiectivului de investitii  Servicii de proiectare faza DE si lucrari de executie,,Asfaltare DC 
189 Serbanesti (DJ546A) - Floru (DJ703) km 0+784 - km 9+070, comuna Icoana, judetul Olt"   
  4.  Proiect de  hotărâre cu privire la  aprobarea asigurarii cofinantarii obiectivului de 
investitii Servicii de proiectare faza DE si lucrari de executie “Asfaltare DC 189 Serbanesti 

(DJ 546A) – Floru (DJ 703) km 0+784 – km 9+070, comuna Icoana, judetul Olt”, cuprins la 
finantare in cadrul Programului National de Dezvoltare Locala 
   5. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea  implementarii proiectului 
“IMBUNATATIREA EFICIENTEI   ENERGETICE, REDUCEREA EMISIILOR DE CO₂ SI 

MODERNIZAREA CLADIRII SCOALA ICOANA CORP B  IN COMUNA ICOANA, JUDETUL 

OLT”, a documentatiei tehnico-economice și  a indicatorilor tehnico - economici ai acestuia 
 6.  Proiect de  hotărâre  cu  privire la  aprobarea proiectului  <IMBUNATATIREA 
EFICIENTEI ENERGETICE, REDUCEREA EMISIILOR DE CO₂ SI MODERNIZAREA 
CLADIRII SCOALA ICOANA CORP B  IN   COMUNA ICOANA, JUDETUL OLT>  ȘI  A  
CHELTUIELILOR  LEGATE  DE  PROIECT   
             7.  Proiect de  hotărâre  cu  privire la aprobarea  Planului de Actiune privind Energia 
Durabila (PAED) al localitatii  Icoana  

8.  Proiect de  hotărâre  cu  privire la aprobarea variantei finale a proiectului de stemă a 
Comunei Icoana   
            9. Întrebări, interpelări, petiţii . 
  D-ul viceprimar Chirita Nastase spune ca sunt multe puncte pe ordinea de zi, este 
sedinta extraordinara si propune amanarea pct. 8 de pe ordinea de zi pentru sedinta viitoare, 
propunere aprobata in unanimitate . 
  Supusa la vot, ordinea de zi fara pct. 8 , se aproba cu unanimitate de voturi . 
 D-ul presedinte Tanase Aniel citeste pct. 1 de pe ordinea de zi : 

 1. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea bugetului  local  de venituri si cheltuieli 
pentru anul 2018 
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D-ul viceprimar Chirita Nastase – bugetul este mai mic la venituri, Petrom-ul a tot 

desfiintat constructii, C.J. Olt nu ne-a dat nimic, salariile s-au modificat, sunt numai minusuri, 
impozitul pe venit a scazut de la 16 % la 10 % . 

D-ul Matei Florin, consilier superior – ne-au dat la echilibrare mai putin, impozitul 
scazand de la 16% la 10 % 

- La persoanele cu handicap ne dau pana la 90 %, urmand ca restul sa suportam noi 
- La salarii, costul pe unitate creste cu cca 2 miliarde lei 
- Anul acesta trebuie sa facem titlurile de proprietate, avem referat de la comp. 

Agricol, am prins mai mult la bunuri si servicii, pentru schite cadastrale cca 200000 
lei ar trebui, am prins mai putin, este suma mare  

- La scoala cheltuielile cu salariile sunt asigurate din acest an direct de la ISJ Olt, la 
noi au ramas doar cheltuielile materiale 

- 63000 lei le-au dat din TVA la scoala 
- Noi suntem obligati sa platim cheltuielile de transport si bursele, le asiguram cel 

putin pana in septembrie cheltuielile de transport, speram sa ne mai dea de la C.J. 
Olt 

- 4000 lei sunt pentru tichete gradinita, tot din TVA 
- 663000 lei s-a inregistrat excedent la sursa A 
- 22000 lei s-a inregistrat excedent la sursa E 
- 347000 lei venituri proprii sunt la nivelul anului anterior 
- Au fost prinsi banii pe cheltuieli in functie de prioritati 
- Pana la 1 nov 2018 suntem obligati sa dam si tichete de vacanta 
- 895000 lei sunt la cap. 51.02.10 
- 21000 lei in tr. III s-au prins pentru vouchere de vacanta, daca este cazul, ii putem 

transfera de aici la cheltuieli materiale 
- N-o sa mai achizitionam bonuri valorice carburant in tr. I, au ramas de anul trecut 
- La cheltuieli judiciare avem prins pentru procesele de care stim, daca este nevoie, 

rectificam din tr. III 
- Avem 2 mld la alte cheltuieli cu bunurile si serviciile din care mare parte cheltuim 

cu titlurile de proprietate 
- 1000 lei la fond dispozitie, este obligatoriu sa avem suma aici 
- La 65.02. – 50000 lei, v-am zis de ei 
- 50000 lei avem pentru investitii la Scoala Icoana, trebuie mai mult 
- La dispensar am prins iar o suma pentru proiectul de modernizare – 100000 lei 
- S-a prins o suma si la culte, era vorba de un gard, nu prea sunt fonduri, vom vedea 
- La Asistenta sociala am prins cei 10 % de la noi 
- La Alimentarea cu apa – s-a facut investitia in Dealul Ciuciului, trebuie sa platim 
- La Drumuri si poduri – 396000 lei pentru DC189 si DC98. D-ul Matei Florin da 

citire sumelor din lista de investitii. Spune ca la reparatii curente nu avem o suma 
asa mare, avem pentru un greder, ceva  

- La parculet am prins 2000 lei, avem restanta 
- Pentru  remorca si tractor la mana a doua vom plati din venituri proprii . La sursa E 

avem venituri si de la alimentare cu apa si de la buldoexcavator. Am prins in lista de 
investitii 25000 lei pentru tractor si remorca . 

- Am mai prins 25000 lei pentru terenul de la Icoana pe investitii . 
- La sursa E – 84000 lei este buget total, scadem 25000 lei pentru tractor si remorca, 

bugetul se echilibreaza . 
D-ul State Gheorghe – sa introducem un sistem video de supraveghere in comuna, sunt case  
            parasite, nu prea sunt politisti, se fura din padure, baruri , case . 
D-ul viceprimar – am vazut ca  a afisat ceva GAL-ul , poate este posibil prin GAL, e suma mare 
D-ul Matei Florin – la momentul actual este tardiv 
D-ul State Gheorghe – hotii de la noi s-au infratit cu cei din celelalte localitati, au jeep-uri,    
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             trebuie facut ceva . 
Se supune la vot pct. 1 de pe ordinea de zi si se aproba cu 8  voturi pentru si o abtinere 

(Mandache Maria), astfel fiind adoptata hotararea nr. 3 . 
 D-ul presedinte Tanase Aniel  citeste pct. 2 de pe ordinea de zi :     
 2. Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea  principalilor indicatori tehnico-  
economici actualizati pentru obiectivul  de investitii Servicii de proiectare faza DE si lucrari 
de executie,,Asfaltare  DC 189 Serbanesti (DJ546A) -  Floru   (DJ703) km 0+784 - km 9+070, 
comuna Icoana, judetul Olt" . 
  D-ul viceprimar Chirita Nastase – am mai dat o hotarare anul trecut cu acesti 
indicatori tehnico-economici 

- A fost d-na primar la bucuresti, la Minister , s-a cerut sa se refaca documentele 
- Forma finala a datelor este cea care v-a fost inmanata, documentele sunt intocmite 

de specialisti . 
Se supune la vot pct. 2 de pe ordinea de zi si se aproba cu unanimitate de voturi, astfel 

fiind adoptata hotararea nr. 4 . 
            D-ul Tanase Aniel – presedinte de sedinta citeste pct. 3 de pe ordinea de zi: 

3.    Proiect de  hotărâre cu privire la aprobarea devizului general actualizat al obiectivului de 
investitii  Servicii de proiectare faza DE si lucrari de executie,,Asfaltare DC 189 Serbanesti 
(DJ546A) - Floru (DJ703) km 0+784 - km 9+070, comuna Icoana, judetul Olt"   

D-ul viceprimar – este aceeasi situatie , este legat de pct. 2, sunt si date pur tehnice . 
Se supune la vot pct. 3 de pe ordinea de zi si se aproba cu unanimitate de voturi, astfel 

fiind adoptata hotararea nr. 5 . 
D-ul Tanase Aniel – presedinte de sedinta citeste pct. 4 de pe ordinea de zi: 
4.  Proiect de  hotărâre cu privire la  aprobarea asigurarii cofinantarii obiectivului de 

investitii Servicii de proiectare faza DE si lucrari de executie “Asfaltare DC 189 Serbanesti 
(DJ 546A) – Floru (DJ 703) km 0+784 – km 9+070, comuna Icoana, judetul Olt”, cuprins la 
finantare in cadrul Programului National de Dezvoltare Locala 

D-ul viceprimar – era un protocol, trebuia sa cofinanteze fiecare 
- Au zis de la Bucuresti ca suntem lider si trebuie sa asiguram integral cofinantarea, 

dupa care vedem daca si cum putem recupera de la cele doua localitati partea lor de 
cofinantare . 

Se supune la vot pct. 4 de pe ordinea de zi si se aproba cu unanimitate de voturi, astfel 
fiind adoptata hotararea nr. 6 . 
            D-ul Tanase Aniel – presedinte de sedinta citeste pct. 5 de pe ordinea de zi: 
5. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea  implementarii proiectului “IMBUNATATIREA 

EFICIENTEI   ENERGETICE, REDUCEREA EMISIILOR DE CO₂ SI MODERNIZAREA 

CLADIRII SCOALA ICOANA CORP B  IN COMUNA ICOANA, JUDETUL OLT”, a 
documentatiei tehnico-economice și  a indicatorilor tehnico - economici ai acestuia 

D-ul viceprimar – suntem in curs de elaborare si depunere a proiectului mentionat in 
proiectul de hotarare  

- Valoarea totala a proiectului este 1249050,87 lei 
- Valoarea contributiei noastre poate fi mult mai mica, este o obligatie ca un procent 

sa fie prins la diverse si neprevazute, nu se va cheltui neaparat 
- Apare o suma de 279438,88 lei, contributie care nu va ramane asa, anul asta nu se 

stie daca vom plati ceva, este trecut in documente anul I si anul II . 
Se supune la vot pct. 5 de pe ordinea de zi si se aproba cu unanimitate de voturi, astfel 

fiind adoptata hotararea nr. 7 . 
D-ul Tanase Aniel – presedinte de sedinta citeste pct. 6 de pe ordinea de zi: 

 6.  Proiect de  hotărâre  cu  privire la  aprobarea proiectului  <IMBUNATATIREA 
EFICIENTEI ENERGETICE, REDUCEREA EMISIILOR DE CO₂ SI MODERNIZAREA 
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CLADIRII SCOALA ICOANA CORP B  IN   COMUNA ICOANA, JUDETUL OLT>  ȘI  A  
CHELTUIELILOR  LEGATE  DE  PROIECT   

D-ul viceprimar – sunt cam aceleasi discutii . 
Se supune la vot pct. 6 de pe ordinea de zi si se aproba cu unanimitate de voturi, astfel 

fiind adoptata hotararea nr. 8 . 
D-ul Tanase Aniel – presedinte de sedinta citeste pct. 7 de pe ordinea de zi: 
7.  Proiect de  hotărâre  cu  privire la aprobarea  Planului de Actiune privind Energia 

Durabila (PAED) al localitatii  Icoana 
D-ul viceprimar – am cadrul legal in fata 
- Suntem obligati sa implementam programe anuale de crestere a eficientei energetice 
- Trebuie supus la vot PAED, este foarte tehnica aceasta Strategie 
Se supune la vot pct. 7 de pe ordinea de zi si se aproba cu unanimitate de voturi, astfel 

fiind adoptata hotararea nr. 9 . 
D-ul Tanase Aniel – presedinte de sedinta citeste pct. 9 de pe ordinea de zi: 
9. Întrebări, interpelări, petiţii . 
D-ul viceprimar – cineva din Ursoaia a vazut in Tufeni ca cei de la Armani imprastie 

dejectii pe izlaz, respectiva persoana m-a intrebat daca putem face si noi asa ceva  
- nu stiu daca este indicat sa facem si noi asa ceva, este vorba de protectia mediului, 

nu e legal 
- daca va abordeaza cineva, sa le explicati cum sta treaba 
D-ul Stoica Ion – cu groapa de gunoi de la judet ce se aude? 
D-ul viceprimar – in prezent se desfasoara procesul de licitatie 

- cu cei de la Legea 416, cu ordinea si curatenia este greu, n-avem oameni, 
au ramas cativa, au putine ore de efectuat . 

Drept pentru care am incheiat prezentul proces-verbal . 
 

    
 
 
         Preşedinte ,                         Întocmit , 

           Tanase Aniel                 Nicolăiţă  Viorel 


